

THEi 高科院與內地企業及院校合作 為學生提供多元學習機會

THEi joins hands with Mainland partners to offer diverse learning opportunities for students

象見香港 · 教育攜手贏未來
象港教育交流合作對接會

主辦單位：河南省教育廳



THEi高院校長劉建德教授(前左)期望透過與鄭州輕工業大學簽署合作備忘錄，促進新興產業的發展。

THEi President Prof Alan LAU (front left) hopes the signing of MoU with Zhengzhou University of Light Industry will foster the development of emerging industries.

VTC機構成員香港高等教育科技學院 (THEi高科院)，近月與內地企業及院校簽訂合作備忘錄，透過與內地伙伴建立緊密合作關係，為學生提供更多元化發展機會。

The Technological and Higher Education Institute of Hong Kong (THEi), a member institution of VTC, has recently signed Memoranda of Understanding (MoUs) with Mainland enterprises and institutes to forge closer ties with Mainland partners and provide students with more diversified development avenues.

為推進中醫藥創新科技的發展，THEi高科院於四月與天大中藥簽署合作備忘錄，透過企校合作，共同探討中藥溯源及驗證科技的開發和應用，並為THEi高科院學生提供實習及研究項目機會，為行業培育新一代專才。



THEi高科院與廣東輕工職業技術學院簽署儀式。

The signing ceremony between THEi and Guangdong Industry Polytechnic.



THEi高科院與天大中藥合作，推動科技於中醫藥的應用。

THEi and Tianda Pharma join hands in bolstering the application of advanced technology in the Chinese medicine field.

此外，THEi高科院亦與廣東輕工職業技術學院、鄭州輕工業大學及鄭州航空工業管理學院先後於四月及五月，分別就學術交流及新興產業的人才培訓簽署合作備忘錄，共同推動區內職專教育的發展。

To advance the development of Chinese medicine innovation, an MoU was signed between THEi and Tianda Pharma in April, allowing the two parties to jointly explore the development and application of Chinese medicine identification and verification technologies. The partnership also offers internships and research opportunities to cultivate a new generation of professionals for the industry.

THEi also signed MoUs with Guangdong Industry Polytechnic, Zhengzhou University of Light Industry and Zhengzhou University of Aeronautics in April and May respectively to facilitate academic exchange and talent development for emerging industries to promote the development of Vocational and Professional Education and Training in the Region.